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                                                P R O T O K Ó Ł    Nr  XXXI/14 

        z sesji Rady Gminy Czernice Borowe , odbytej w dniu  12  czerwca  2014 r. 

        w sali widowiskowej Ochotniczej Straży Pożarnej w Czernicach Borowych . 

 

 

            Posiedzeniu przewodniczył i obrady prowadził Pan Tadeusz  Bastkowski  - 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy . 
                                                                   

Posiedzenie  rozpoczęto o godz. 10:00  , zakończono o godz.14:10 . 

Na stan radnych – 15 , obecnych było  14  w/g załączonej listy obecności. 

 

W obradach udział wzięli :  Skarbnik Gminy , Sekretarz Gminy , sołtysi   , Witold 

Nosarzewski – prezes Stowarzyszenia  oraz mieszkańcy  gminy . 

    

    Ad.pkt.1 

 

    Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Tadeusz  Bastkowski otworzył sesję , powitał 

zebranych  i stwierdził  quorum  władne do podejmowania prawomocnych uchwał . 

 

 

     Ad.pkt.2 

 

Wiceprzewodniczący poinformował  , że przystępuje do następnego punku – porządek 

obrad . Wpłynęło do mnie pismo  od grupy radnych , treść wniosku 

Wiceprzewodniczący  odczytał . Wniosek jest o umieszczenie w porządku obrad  

dwóch punków  tj.  o odwołanie radnego Pana Włodzimierza Stolarczyka z funkcji 

Przewodniczącego Rady Gminy  Czernice Borowe ; 

oraz wyboru  nowego Przewodniczącego Rady . 

 

Pani Zembrzuska Bożena   - radca prawny   , w tym wniosku  są dwa  wnioski do 

porządku obrad . tj. o odwołanie Przewodniczącego Rady  oraz drugi o powołanie 

nowego Przewodniczącego . W naszym Statucie jest zapisane  , że w przypadku 

odwołania z funkcji Przewodniczącego czy też wiceprzewodniczącego , Rada na 

najbliższej sesji może powołać nowego Przewodniczącego . 

 

Radny Czarzasty – czyli wybór nowego Przewodniczącego musi nastąpić  na następnej 

sesji. W związku z tym składam wniosek w imieniu klubu radnych  o odwołanie  

radnego Włodzimierza Stolarczyka z funkcji Przewodniczącego Rady . 

 

Pan Zembrzuska Bożena   wyjaśniła  , że należy przegłosować  uzupełnienie porządku 

o „ odwołanie  radnego Włodzimierza Stolarczyka  z funkcji Przewodniczącego Rady 

„ 

 

Przewodniczący  poinformował  , że  radni proponują umieszczenie  tego tematu w 

pkt. 3 lub  4  . zapytał się czy może  być ten temat w pkt. 6.  Nie było sprzeciwu 

radnych . 

                                                                                       

                                                                   Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie 

                                                                    wniosek o uzupełnienie   porządku  obrad  : 

                                                                       za................................. -    7 

                                                                       przeciw....................... -     7 

                                                                       wstrzymało się........... -     0 
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Pani Bożena  Zembrzuska – tutaj obowiązuje  zgodnie z ustawą o samorządzie 

gminnym bezwzględna większość ustawowego składu Rady . Ustawowy skład  Rady  

wynosi 15 osób , bezwzględna większość   jest  8 osób . Musi  być  8 głosów za tym 

wnioskiem. 

 

Wiceprzewodniczący poinformował  , że  nie przyjmujemy wniosku do porządku 

obrad . 

 

Radny Józef Polakiewicz – mam  pytanie do panów radnych , czy tolerujecie taką 

sytuację ? 

 

Wójt  - mam prośbę , ażeby wnioski składać wcześniej  , ażebyśmy  mogli  

przedyskutować na komisjach . Bardzo proszę o takie  działanie   , a nie zaskakiwanie 

się . W jakiś  sposób  musimy sobie  teraz  radzić z tą sytuacją i organizować pracę 

Należy  unikać  rozpatrywania  spraw  pod wpływem emocji , musimy  podejmować  

wysoko przemyślane decyzje. 

 

Radny  Trzciński  Ryszard  - ja  jestem za . 

 

radny Polakiewicz Józef –  Pan Wójt  wiedział i koledzy  o tej sytuacji , myśmy nie 

wiedzieli . Dlaczego nic nie powiedzieliście na komisjach , dlaczego  nie ma 

Przewodniczącego  na komisji.  . Zatailiście . Pan  teraz  powiedział , że Pan wiedział i 

wszyscy wiedzieli. 

 

radny Trzciński Ryszard – oczywiście tak  było , w dniu 6 czerwca br. / na komisjach / 

żadna   informacja   do radnych nie dotarła , jeśli p. Stolarczyk po takim czymś nie 

może  uczestniczyć na sesji . Uważam , że  radny  p. Stolarczyk ignoruje radnych  , 

gdyby miał odrobinę honoru i ambicji to powinien sam  złożyć rezygnację z tej funkcji  

To jest takie moje zdanie . Wstydzę  się  tego , że ja się podpisałem pod  tym wnioskiem 

, bo już  dawno to  należało zrobić/ za sposób poniżania , czytania anonimów / . Moim 

zdanie należy przekonać  go  , ażeby sam  złożył rezygnację z funkcji 

Przewodniczącego . 

 

Pan Paweł Szczepkowski -  nie ma  sensu  dywagować  i roztrząsać ten temat  . po 

prostu pan Stolarczyk  ma postawione  dwa  zarzuty przez prokuratora  . Wstyd  jest 

dla całej gminy ,  żeby taki człowiek  był przewodniczącym i reprezentował  naszą 

gminę  . Nie wiem dlaczego   wysoka rada  trzyma  stronę p. Stolarczyka . Cała  grupa 

przez te  kilka lat trzyma się razem  Znęca się nad  rodziną  , nie wiem  czy państwo  

zastanawialiście się nad tym. Taka osoba ma  reprezentować naszą gminę .  

Postawiliście  pod rozwagę i  to świadczy o państwa pracy, którzy zagłosowali inaczej . 

To jest moje prywatne  zdanie i chyba większości mieszkańców tej gminy . 

 

Wiceprzewodniczący  poinformował , że przechodzi  do  punktu 2 tj. ustalenie 

porządku obrad  . Zapytał  czy ktoś  z państwa ma jeszcze  coś do porządku obrad . 

 

radny  Trzciński Ryszard -   klub radni niezależni bojkotuje  sesję  , opuszczamy salę . 

Panie  Wiceprzewodniczący  zapraszamy . Pan głosował na tak za przyjęciem tego 

punktu , więc zapraszamy. 

Z sesji wyszli radni : Ryszard Trzciński , Polakiewicz Józef ,  Morawski Krzysztof , 

Czarzasty Leszek , Nałęcz Mirosław , Grabowski Marek . 
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Głosy  obecnych mieszkańców na sali obrad : panowie radni wstyd i  hańba -  

wypowiedziane w stosunku do radnych pozostających na sali obrad , a nie tych co 

wychodzili . 

 

   Przewodniczący  odczytał porządek obrad   , który   przedstawia się następująco : 

 

1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2 Ustalenie porządku obrad. 

3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej XXX sesji Rady Gminy. 

4 Interpelacje radnych – złożone na piśmie. 

5 Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

    Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2014 – 2033. 

1 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 304/XXVIII/13 Rady Gminy     

    Czernice Borowe z dnia 27 grudnia 2013r. w sprawie uchwalenia uchwały 

     budżetowej na 2014 rok. 

1 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 124/XI/12 Rady Gminy Czernice  

    Borowe    z dnia 25 stycznia 2012 r. w sprawie współdziałania i   

     współfinansowania przy realizacji projektu pod nazwą „ Przyśpieszenie  

     wzrostu konkurencyjności    województwa mazowieckiego , przez budowanie  

     społeczeństwa informacyjnego i    gospodarki opartej na wiedzy poprzez 

     stworzenie zintegrowanych baz wiedzy o Mazowszu „ 

1  Podjęcie uchwały zmieniająca Uchwałę Nr 318/XXX/14 Rady Gminy Czernice 

     Borowe z dnia 31 marca 2014 r. w sprawie przyjęcia „ Programu opieki nad 

      zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

      Gminy Czernice Borowe w 2014 r. „ 

1Podjęcie uchwały w sprawie  zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia 

      okręgu wyborczego Nr 2 do Rady Powiatu Przasnyskiego . 

1 Podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w 

       wodę na terenie gminy Czernice Borowe . 

1 Podjęcie uchwały zmieniająca Uchwalę Nr 123/XI/12 Rady Gminy Czernice 

       Borowe z dnia 25 stycznia 2012 r. w sprawie współdziałania i   

       współfinansowania      przy realizacji projektu pod nazwą „ Rozwój  

       elektronicznej administracji w      samorządach Województwa mazowieckiego 

       wspomagającej niwelowanie      dwudzielności potencjału województwa„. 

1Podjęcie uchwały zmieniającą  uchwałę w sprawie  wyboru metody ustalenia 

      opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  oraz ustalenie stawki   

       takiej opłaty .    

1 Podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

       finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Czernicach Borowych za 2013  

        rok 

1 Podjęcie uchwały w sprawie   zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

       ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Czernice Borowe za 2013 rok.  

1 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia  Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

       wykonania budżetu Gminy Czernice Borowe za 2013 rok. 

1 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i 

      Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

       na2014 rok. 

1 Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej za 2013 rok dla Gminy Czernice 

      Borowe . 

1 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na sołtysa  Sołectwa Dzielin . 

2 Wolne wnioski i zapytania. 
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3 Zakończenie obrad sesji. 

 

                                                                                     

                                                                   Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie 

                                                                       porządek  obrad  : 

                                                                       za................................. -    8 

                                                                       przeciw....................... -     0 

                                                                       wstrzymało się........... -     0 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad . 

 

      Ad.pkt.3 

 

                     Wiceprzewodniczący Rady zapytał się czy radni wnoszą uwagi  do 

protokółu z poprzedniej  sesji. 

Uwag nie zgłoszono . 

     

Głosowanie odbyło się przy obecności 8 radnych . 

 

                                                                      Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie 

                                                                      przyjęcie  protokółu z poprzedniej sesji : 

                                                                           za............................... -   8 

                                                                           przeciw.....................  -   0 

                                                                           wstrzymało się.........  -   0 

 

Rada Gminy    jednogłośnie    przyjęła  protokół  Nr XXX/14  z poprzedniej sesji . 

 

      Ad.pkt.4 

 

Wiceprzewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad jest  

przewidziane – interpelacje radnych złożone na piśmie .  Takowych nie było  . 

 

 

       Ad.pkt.5 

 

                 Wójt Gminy złożył  sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta  . 

Radni i sołtysi   otrzymali z materiałami sesyjnymi to sprawozdanie .Ponadto Wójt 

złożył uzupełnienie sprawozdania  z działalności od opracowania sprawozdania do 

dnia sesji . 

Sprawozdanie oraz uzupełnienie sprawozdania stanowią   załączniki   do  protokółu. 

 

Dyskusja : 

Pan Witold Nosarzewski – Prezes Stowarzyszenia  czytał Pan  na początku informacji 

o megawatach ,Proszę o powtórzenie , bo nie zrozumiałem .  Wójt odpowiedział , że o 

mocy 1,6  na działce w obrębie Pawłowo . 

Pan Nosarzewski  - na ostatniej sesji zadałem Panu Wójtowi dwa pytania .Pan Wójt 

powiedział , że odpowiedź jest zbyt skomplikowana i powinienem zwrócić się  z 

zapytaniem na piśmie .Na pierwsze zapytanie uzyskałem odpowiedź . Natomiast 

drugie zapytanie / o umorzenie postępowania / i teraz nie wiem co robić . Albo Wójt 

nie zrozumiał pytania  , albo nie ma sensu zadawania pytań .  Odczytał otrzymaną 

odpowiedź . A gdzie jest odpowiedz na zadane pytanie , nie o to pytałem bardzo proszę 

. 
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Wójt –   zgodnie z umową , że rozmawiamy pismami , proszę o zwrócenie się na piśmie 

z zapytaniem , ja odpowiem . 

Pan Nosarzewski – no widzicie państwo proste pytanie i taka odpowiedź . 

Wiceprzewodniczący –proszę o przeniesienie tej dyskusji  i zapytań do punktu  

„ wolne wnioski „ , gdyż  mamy jeszcze  przed sobą wiele uchwał . Bo konkretnie  , 

żeby to było do sprawozdania . 

 

 

 

     Ad.pkt.6 

 

                  Wiceprzewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2014 - 2033. 

                                                                                                                             

 Dyskusji nie było . 

 

Głosowanie odbyło się przy obecności 8 radnych . 

 

                                                                   Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                       i poddał pod głosowanie : 

                                                                              za...................................  -     8 

                                                                              przeciw.........................   -     0 

                                                                              wstrzymało się ...........    -     0 

 

Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr 320 / XXXI / 14   w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe na 

lata 2014 – 2033 . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

      Ad.pkt.7 

 

            Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował , że w tym punkcie porządku 

obrad   przewidziane jest podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr 

304/XXVIII/13 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 27 grudnia  2013 r. w sprawie 

uchwalenia uchwały budżetowej na 2014 rok.   

                                                                                                                                                                                                

Dyskusji  nie było . 

 

    Głosowanie odbyło się przy obecności 8 radnych .    

  

                                                    Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                     i poddał pod głosowanie : 

                                                       za.................................. -   8 

                                                       przeciw......................... -   0 

                                                       wstrzymało się............. -   0 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 321 / XXXI/ 14  w sprawie    zmiany 

uchwały Nr 304/XXVIII/13 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 27 grudnia 2013 r. w 

sprawie uchwalenia uchwały Budżetowej na 2014 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu.   
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Ad. pkt. 8 

 

                Wiceprzewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę Nr 124/XI/12 Rady Gminy 

Czernice Borowe z dnia 25 stycznia 2012 r. w sprawie współdziałania i 

współfinansowania przy realizacji projektu pod nazwą „ Przyśpieszenie wzrostu 

konkurencyjności województwa mazowieckiego , przez budowanie społeczeństwa 

informacyjnego i gospodarki opartej na wiedzy poprzez stworzenie zintegrowanych 

baz wiedzy o Mazowszu „. 

 

     Dyskusji nie było . 

           Głosowanie odbyło się przy obecności 8 radnych . 

 

                                                                   Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                       i poddał pod głosowanie  : 

                                                                              za...................................  -     8 

                                                                              przeciw.........................   -     0 

                                                                              wstrzymało się ...........    -     0 

  

Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr 322 / XXXI / 14  zmieniającej uchwałę 

Nr 124/XI/12 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 25 stycznia 2012 r. w sprawie 

współdziałania i współfinansowania przy realizacji projektu pod nazwą „ 

Przyśpieszenie wzrostu konkurencyjności województwa mazowieckiego , przez 

budowanie społeczeństwa informacyjnego i gospodarki opartej na wiedzy poprzez 

stworzenie zintegrowanych baz wiedzy o Mazowszu „. 

Uchwała  stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt .9 

 

                Wiceprzewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały  w sprawie  zmieniającą Uchwałę Nr 318/XXX/14 

Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 31 marca 2014 r. w sprawie przyjęcia „ 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Czernice Borowe w 2014 r. „ 

 

        Dyskusji  nie było . 

 

Głosowanie odbyło się przy obecności 8 radnych . 

 

                                                                   Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                          i poddał pod głosowanie : 

                                                                              za...................................  -      8 

                                                                              przeciw.........................   -      0 

                                                                              wstrzymało się ...........    -      0 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 323 / XXXI / 14   w sprawie  

zmieniająca Uchwałę Nr 318/XXX/14 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 31 marca 

2014 r. w sprawie przyjęcia „ Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czernice Borowe w 2014 r. „ 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
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Ad. pkt .10 

 

                Wiceprzewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały  w sprawie zaopiniowania połączenia gmin w celu 

utworzenia okręgu wyborczego Nr 2 do Rady Powiatu Przasnyskiego . 

 

 

                   Dyskusja : 

Pan Bartołd Tadeusz – sołtys sołectwa Chrostowo –co by było ,jakie konsekwencje 

byłyby , gdyby Rada nie ałe pozytywnej opinii. 

 

Bogumiła Cienkus – Sekretarz Gminy – co do naszej gminy nic się nie zmieniło. 

Gmina Chorzele ma ilość mieszkańców na 1 mandat , dlatego są proponowane zmiany 

Głosowanie odbyło się przy obecności 8 radnych . 

 

                                                                  Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                          i poddał pod głosowanie : 

                                                                              za...................................  -      8 

                                                                              przeciw.........................   -      0 

                                                                              wstrzymało się ...........    -      0 

 

Rada Gminy jednogłośnie   podjęła Uchwałę Nr 324 / XXXI / 14   w sprawie 

zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia okręgu wyborczego Nr 2 do Rady 

Powiatu Przasnyskiego . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt. 11 

 

                Wiceprzewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę na terenie gminy Czernice Borowe . 

 

                   Dyskusji  nie było . 

 

      Głosowanie odbyło się przy obecności 8 radnych . 

 

                                                                  Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                         i poddał pod głosowanie : 

                                                                              za...................................  -     8 

                                                                              przeciw.........................   -     0 

                                                                              wstrzymało się ...........    -     0 

 

 

Rada Gminy  jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 325 / XXXI / 14  w sprawie 

zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie gminy Czernice 

Borowe . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt. 12 

 

                Wiceprzewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie  zmieniająca Uchwalę Nr 123/XI/12 
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Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 25 stycznia 2012 r. w sprawie współdziałania i 

współfinansowania przy realizacji projektu pod nazwą „ Rozwój elektronicznej 

administracji w samorządach Województwa mazowieckiego wspomagającej 

niwelowanie dwudzielności potencjału województwa „. 

   

          Dyskusji  nie było  . 

 

Głosowanie odbyło się przy obecności 8 radnych . 

 

                                                                Wiceprzewodniczący   odczytał projekt uchwały 

                                                                      i poddał pod głosowanie  :   

                                                                        : 

                                                                              za...................................  -     8 

                                                                              przeciw.........................  -      0 

                                                                              wstrzymało się ...........  -       0 

Rada Gminy  jednogłośnie  podjęła uchwale Nr 326 / XXXI / 14 w sprawie   

zmieniająca Uchwalę Nr 123/XI/12 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 25 stycznia 

2012 r. w sprawie współdziałania i współfinansowania przy realizacji projektu pod 

nazwą „ Rozwój elektronicznej administracji w samorządach Województwa 

mazowieckiego wspomagającej niwelowanie dwudzielności potencjału województwa „. 

Uchwała   stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt. 13 

 

                Wiceprzewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie   zmieniającą  uchwałę w sprawie  

wyboru metody ustalenia  opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  oraz 

ustalenie stawki takiej opłaty . 

 

                   Dyskusji  nie było . 

 

     Głosowanie odbyło się przy obecności 8 radnych . 

 

                                                                    Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwał 

                                                                       i poddał pod głosowanie : 

                                                                              za...................................  -    8 

                                                                              przeciw.........................  -     0 

                                                                              wstrzymało się ...........   -     0 

 

Rada Gminy   jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 327 / XXXI / 14   w sprawie   

zmieniającą  uchwałę w sprawie  wyboru metody ustalenia  opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi  oraz ustalenie stawki takiej opłaty . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

 

Ad. pkt. 14 

 

                         Wiceprzewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie   zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Czernicach Borowych za 2013 rok. 

 

                   Dyskusji  nie było . 
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     Głosowanie odbyło się przy obecności 8 radnych . 

 

                                                                    Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwał 

                                                                       i poddał pod głosowanie : 

                                                                              za...................................  -    8 

                                                                              przeciw.........................  -     0 

                                                                              wstrzymało się ...........   -     0 

 

Rada Gminy   jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 328 / XXXI / 14   w sprawie  sprawie  

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Czernicach Borowych za 2013 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu.   

 

 

 

 

Ad.pkt. 15 

 

                Wiceprzewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze  sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Czernice Borowe 

za 2013 rok. 

Wiceprzewodniczący odczytał  Uchwałę Nr Os.189.2014 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 23 kwietnia 2014 r. w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Czernice Borowe sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Gminy za 2013 rok wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego i objaśnieniami. – opinia pozytywna . 

 

Dyskusji  nie było . 

 

 Głosowanie odbyło się przy obecności 8 radnych . 

 

                                                                   Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                       i poddał pod głosowanie : 

                                              

                                                                              za...................................  -       8 

                                                                              przeciw.........................   -       0 

                                                                              wstrzymało się ...........    -       0 

 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę  Nr 329 / XXXI / 14 w sprawie  

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze  sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Czernice Borowe za 2013 rok. 

Uchwała   stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad.pkt.16 

 

         Wiceprzewodniczący  poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia  Wójtowi Gminy 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Czernice Borowe za 2013 rok. 

Wiceprzewodniczący  odczytał Uchwałę Nr Os.237.2014 Składu Orzekającego 
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Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 7 maja 2014 r. w sprawie 

wydania opinii o wniosku sporządzonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy 

Czernice Borowe w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2013 r. 

 

  Dyskusja : 

 

Pan Paweł Szczepkowski zam. Olszewiec  - chcę się zapytać Pana Wójta , bo była 

informacja  , że kontrola RIO była planowana na 1 miesiąc . Okazało się tak jak 

podaje Wójt , że  kontrola została wydłużona o  kolejne 2 miesiące  i będą szczegółowo 

badane  inwestycje na terenie naszej gminy w ostatnich kolejnych latach . Czy tutaj 

wysoka rado i szanowny Panie   Wójcie  - tak naprawdę wysoka rada podjęła  kilka 

decyzji i kilka uchwał , gdzie naprawdę bierzemy kredyty , które będziemy musieli 

spłacać w następnych latach . Są to kredyty na spłatę deficytu budżetowego i spłatę 

części kredytów . Państwo radni będą głosować nad absolutorium  dla Pana Wójta i z 

tego co tutaj widzimy  , to praktycznie pewnie to głosowanie  będzie jednogłośnie i 

wszyscy państwo przyjmą  absolutorium. Czy państwo głosując nad tymi kredytami , 

kolejne kredyty , które my bierzemy i w zeszłym roku 2013 też był wzięty kredyt 1 mln  

złotych na spłatę deficytu budżetowego . Czy te wszystkie inwestycje , które są 

planowane , nie są robione tak naprawdę  . Przykład jest świetlic , które są tak 

naprawdę  remontowane , koszty są ponoszone , natomiast te świetlice nie są 

doposażone nie są otwarte dla mieszkańców na co dzień . Powinny  być zatrudnione 

osoby , które będą w tych świetlicach pilnowały porządku i te świetlice będą żyły . Czy 

te inwestycje tak naprawdę przynoszą  jakiś dochód gminy . Czy to są wydane 

pieniądze .Ja rozumiem chodniki , drogi ,oczyszczalnie ścieków – tu nie mam  do tego 

zarzutów , bo to jest dla dobra gminy i dla dobra  wszystkich mieszkańców . 

Natomiast wydaje pan i wysoka rada  pieniądze  i te pieniądze  nie służą 

społeczeństwu . Świetlica w Borkowie została wyremontowana i stoi  zamknięta . Jeżeli 

mówimy o Borkowie Falentach , czy w tej szkole coś się dzieje . Do tej pory była szkoła 

, szkoły nie ma . Do szkoły nie mają wstępu , bo jest wyremontowana i się niszczy . To  

po to jest robione , żeby dwa trzy razy w roku była użytkowana . Młodzież chce tam  

chodzić , a świetlica jest zamknięta . Tak mówią ludzie którzy tam chodzili . Jak  

będziemy zadłużać tą gminę ,  na poprzednim posiedzeniu kredyt na 1,5 mln złotych , 

to będziemy  mieli zadłużenie na poziomie 70 % na dzień dzisiejszy . Jesteście jedną z 

najbardziej zadłużonych gmin w powiecie przasnyskim .To jest tylko takie moje 

zdanie i niech wysoka rada  się zastanowi udzielając absolutorium . Czy te decyzje 

które są podejmowane – ale to państwo  uchwalają uchwały , nie Wójt. Wójt jest tylko 

od wykonania .Tyle  z mojej strony , zostawiam to pod rozwagę  i po prostu 

przemyślenie pewnych spraw przy podejmowaniu uchwał w przyszłości , bo jeszcze 

zostało do wyborów kilka miesięcy czasu . W roku 2013 zmienialiście budżet  13  razy 

w ciągu roku , tak jak byście państwo pracowali na prowizorium . To jest takie moje 

zdanie i większości społeczeństwa . Rada sama  musi  się zastanowić sama podjąć  

decyzję . Część inwestycji na pewno nie było trafnych i na pewno te inwestycje nie 

przynoszą korzyści dla  społeczeństwa , tak jak to miało być . 

 

Wójt  -   dziękuję  za  cenne uwagi . Każda kontrola która przyjeżdża , to się  od razu 

zapowiada na okres od - do i tak mają być kontrolujący teraz  ,tak  robią wszyscy  . 

Nie wiem  skąd taka informacja . 

Nie jest tak – inwestycje świetlic  były od bardzo dawna planowane , mówię o kadencji 

Świetlice znalazły się na końcu  potrzeb i stanowią poniżej 10 % wydatków 

inwestycyjnych gminy . To nie jest przypadkowe . Na komisjach  w bardzo rozważny 

sposób dyskutowaliśmy na co nas jeszcze stać .  Niewątpliwie wyposażenie świetlic 
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zrobiliśmy tylko w takim zakresie jak pozwalały ceny . Natomiast zapraszamy do 

współpracy wszystkich . Stowarzyszenie czernickie bardzo aktywnie się włączyło , 

bardzo aktywnie również parafie . To od ich  inicjatywy zależy jak oni działają nie od 

Wójta .W ogóle mówienie o generowaniu dochodów  inwestycji to  pomylenie , żadne  

samorządy nie mają prawa generować dochodu , że tak się wyrażę. Samorząd jest od 

tworzenia infrastruktury / drogi , kanalizacja / oraz otoczenie działania naszych 

odbiorców gospodarczych i w tym naszych rolników , bo tak ich postrzegamy  . Czy  

takie działanie się opłaci czy nie ? . Proszę państwa , jeżeli jedna złotówka  generuje 

kilkadziesiąt milionów złotych inwestycji . Pomijając rok 2012  . Pierwsze miejsce  

otrzymaliśmy w kraju , nie wynika to z nikąd , tylko z tego potencjału który 

stworzyliśmy. 

Najpierw  w oparciu o środki unijne   , potem  jako wkład  własny  te środki żeśmy 

użyli   po to ,  ażeby  być liderem w naszym rejonie . I tak się stało . 

Dzięki temu mamy kilkadziesiąt kilometrów dróg asfaltowych , kanalizację  właściwie 

ukończyliśmy . Przygotowany jest projekt na Czernice . To są wysiłki - nie ulega 

wątpliwości. Wielokrotnie analizowaliśmy na komisjach czy  nas stać na taką lub inną 

inwestycję . Świetlice zaplanowane  były najpierw w większych społecznościach. 

Najpierw Czernice , a na końcu w najmniejszych społecznościach .  Za raty 30 tys. 

złotych  moglibyśmy zrobić 1 km drogi , ale my zrobiliśmy 30 km. Zadłużonych jest 

wiele gmin . Sąsiednie gminy , 2 z nich mają taką samą sytuację jak nasza , a inne 

nawet  sytuację o wiele trudniejszą . 

Szczepkowski Paweł  - mówi pan  , że inwestycje które nie przynoszą  bezpośredniego 

zysku  , no jasne  że inwestycje  bezpośredniego  zysku nie przynoszą dla gminy , ale 

pośrednie zyski mogą przynosić  . Można  sobie  wiele o tym poczytać . Jeżeli chodzi o 

zadłużenie , to jednak  jesteśmy najbardziej zadłużoną gminą . Jeżeli  ten kredyt , 

który wysoka rada przyjęła  uchwałę i  zobowiązała się , że weźmie na spłatę kredytu , 

to będziemy mieli zadłużenie w granicach 70 % .W perspektywie  rozdania środków 

unijnych  od 2014 – 2020 roku my przez kilka lat będziemy musieli spłacać kredyty 

Pan Wójt sam mówił przed  chwilą , że środki unijne zwracane są  z inwestycji 

unijnych. Nas nie będzie stać  występować . Musimy liczyć na własne . 

Natomiast w perspektywie 2014 – 2020 lat musimy występować o nowe  projekty , bo 

nie będziemy mieli własnych środków finansowych . Tak jak  mówiła p. skarbnik  

najpierw spłacamy kredyt , natomiast  później mogą być inne  inwestycje . 

Pan Wójt w prognozach finansowych mówi o dochodach gminy i przedstawiacie 

dochody gminy w perspektywie następnych lat . Mu nie mamy pewności jakie będą 

dochody gminy . W tym roku budżet już zmieniał się  kilkakrotnie i dochody gminy się 

obniżały , a wydatki idą do góry . Jaką ma pan pewność , że  od 2014 po tych 6-ciu 

latach nas będzie stać na kolejne inwestycje . Do tej pory pan się cieszy , że 

zaoszczędzone 85 % ze środków unijnych.  To jest pańskie zadłużyć gminę , bo wybory 

Co będzie w następnej kadencji . Rada nie będzie mogła nic zrobić , bo będzie musiała 

najpierw spłacić kredyty. W takiej sytuacji na pewno będzie gmina .Bo przy tym 

zadłużeniu jeżeli państwo wezmą ten kredyt  , wysoka rada wyraziła zgodę . 

I co wtedy będzie . Kto będzie spłacał te kredyty . My będziemy ,  mieszkańcy gminy 

kosztem opieki itp.. Który rolnik pozwoli sobie  na branie  kredytu na spłatę kredytu . 

Zakłada sobie wtedy pętlę na szyję . Czy prawdziwy gospodarz tak robi ,bierze kredyt 

na spłatę kredytu  czy deficytu budżetowego. 

 

Wójt – jeśli następny kredyt  jest korzystniejszy niż poprzedni , to wtedy  warto wziąć 

kredyt na spłacenie poprzedniego kredytu. Sytuacja jest niełatwa . Nie 

przekroczyliśmy   progu   , mam tego świadomość. 

Będę kandydował na następną kadencję  i nie boję  się  zadłużenia gminy. 
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   Głosowanie odbyło się przy obecności 8 radnych . 

 

                                                                  Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                       i poddał pod głosowanie : 

 

                                                                              za...................................  -       8 

                                                                              przeciw ….....................  -       0 

                                                                              wstrzymało się .............  -       0                                

 

Rada Gminy jednogłośnie   podjęła  Uchwałę  Nr 330 / XXXI / 14 w sprawie  

udzielenia  Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Czernice Borowe za 2013 rok. 

Uchwała  stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad pkt. 17 

 

                  Wiceprzewodniczący  poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie  uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2014 rok. 

 

  Dyskusji  nie było . 

              

   Głosowanie odbyło się przy obecności 8 radnych . 

 

                                                                  Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                       i poddał pod głosowanie: 

 

                                                                              za...................................  -       8 

                                                                              przeciw.........................   -       0 

                                                                              wstrzymało się ...........    -       0 

                                      

 

Rada Gminy jednogłośnie   podjęła Uchwałę Nr 331 / XXXI / 14 w sprawie zmiany 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2014 rok. 

  

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad pkt. 18 

 

                  Wiceprzewodniczący  poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest przyjęcie   oceny zasobów pomocy społecznej za 2013 rok dla Gminy 

Czernice Borowe . 

 

  Dyskusji  nie było . 

 

Pani Urszula Maćkowska – Kierownik GOPS  poinformowała  , że trwa przyjmowanie 

wniosków , które traciły prawo 1 lipca 2013 roku. Czas jest do 14 września 2014 roku , 

ale my musimy wiedzieć jakie środki będą nam potrzebne . Dlatego tez proszę o 

wcześniejsze składanie wniosków . Żywności dla biednych do końca września br. nie 

będzie . Będzie dopiero jak uruchomimy program . 
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   Głosowanie odbyło się przy obecności 8 radnych . 

 

                                                                      Wiceprzewodniczący  poddał pod głosowanie 

                                                                       przyjęcie  oceny  : 

 

                                                                              za...................................  -       8 

                                                                              przeciw.........................   -       0 

                                                                              wstrzymało się ...........    -       0                             

 

Rada Gminy jednogłośnie   przyjęła  ocenę zasobów pomocy społecznej za 2013 rok 

dla Gminy Czernice Borowe . 

  

Ocena  stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad pkt. 19 

                

                  Wiceprzewodniczący  poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na sołtysa  

Sołectwa Dzielin . 

 

  Dyskusja : 

Pani Halina Kakowska  - uważam , że  otrzymam odpowiedź . W ubiegłym tygodniu 

było zebranie . Mam pretensje , że nie była użyczona sala . Pan Wójt bardzo chętnie 

deklaruje , że tak . Jednak nie doczekałam się odpowiedzi na moje słowa  telefon do 

Urzędu Gminy. Jedynie Pan Trzciński zadał pytanie bez kartki . Wyjaśnienie sołtysowi 

pisał pracownik Urzędu . Przypominam sobie jak p. Wójt praktycznie na każdym 

spotkaniu mówił , że nie trzeba  dokuczać rodzinie . 

Sfałszowany protokół nie powinien być w ogóle przyjęty. Jeżeli usłyszę odpowiedź to 

potem się ustosunkuję się . 

 

Radny Włodzimierz Kobyliński – Pani Kakowska była na  spotkaniu i słyszała co 

mieszkańcy mówili  , że tylko dwoje chciało lampy , a pozostałe osoby nie chcieli lamp 

tylko drogę .  Odczytał protokół Komisji Rewizyjnej w sprawie  wyników wyjaśnienia 

skargi p. Kakowskiej i stanowiska komisji w tej sprawie . 

 

Pan Paweł Szczepkowski – zapytał się przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Jeżeli jeden z zebranych wyraził sprzeciw , to powinno być to zapisane. Jest radca 

prawny i powinien to wyjaśnić 

 

Pani Bożena Zembrzuska – nie jest przedmiotem glosowania protokół  , tylko 

uchwała. 

 

Pan Paweł Szczepkowski – protokół  powinien być rzetelnie sporządzony . Jeżeli  

protokół  jest nierzetelnie  zrobiony , to radni nie mieli  możliwości dokładnie  

zapoznać się   z zagadnieniem . Są zapisy w Statucie Gminy  jak powinien  wyglądać i 

co zawierać protokół pokontrolny . Jeżeli protokół jest nierzetelny , to jak można 

podjąć uchwałę . Od tego jest Przewodniczący Komisji rewizyjnej  ażeby  dopilnować 

opracowania protokółu . 

 

Bożena Zembrzuska – co do rzetelności protokółu nie będę się wypowiadała . T co 

było czytane , to jest sprawozdanie z działań kontrolnych . 



                                                                  � PAGE �14� 

Radny Włodzimierz Kobyliński – wszyscy byli za tym i wszyscy podpisali . 

 

Wiceprzewodniczący  Bastkowski Tadeusz – w piątek na posiedzeniu wszystkich 

komisji p. Trzciński słyszałem , że  miał uwagi do tego protokółu  . Nie wiem może 

trzeba ponownie tą sprawę przekazać . 

 

Pani Halina Kakowska –  ja  na zebraniu przeczytałam statut sołectwa , sołtys nie zna 

Statutu Sołectwa . Jest  zapis  minimum  10 osób na zebraniu , zebranie  jest ważne . 

Jeżeli sołtys chciał drugie zebranie , to  mógł stworzyć  drugi protokół . To ja 

przeprowadziłam prawidłowo zebranie. Jeśli komisja nie jest kompetentna ,to nie 

powinna  brać się za kontrolę  albo  powinna się dopytać , ażeby zrobić prawidłowo . 

 

Pan Tadeusz Bartołd – zauważyłem dwie sprawy tj. zasadność skargi oraz praca 

komisji i sporządzenie protokółu z czynności . Dokumentacja jest chyba nie 

kompletna i mało wiarygodna . 

 

Pan Nosarzewski Witold – prosimy zwrócić uwagę jak ta dokumentacja wygląda . 

 

Radny Rafał Gotowiec – zgłaszam wniosek formalny , to nie jest protokół z kontroli 

tylko protokół z posiedzenia  . Proponuję odłożenie załatwienia sprawy na następną 

sesję . 

 

              

   Głosowanie odbyło się przy obecności 8 radnych . 

 

                                                                  Wiceprzewodniczący   poddał pod głosowanie   

                                                                   wniosek formalny  p. Gotowca: 

                                                                              za...................................  -       8 

                                                                              przeciw.........................   -       0 

                                                                              wstrzymało się ...........    -       0                          

 

Rada Gminy jednogłośnie  opowiedziała się za wnioskiem o przełożenie  rozpatrzenia 

skargi na sołtysa  Sołectwa Dzielin  na następną sesję. 

 

Ad. pkt. 20 

 

  Wolne wnioski i zapytania . 

 

Wiceprzewodniczący  powitał  zaproszonych przedstawicieli Kół Łowieckich : 

z Przasnysza -  Bażant  , Jeleń  i  Zajęczy Trop  oraz  z Ciechanowa . 

 

Wójt poprosił o przedstawienie informacji jakie są zasady regulowania szkód ,które 

wyrządziły  zwierzęta leśne . 

 

Pan Durski  - zasady regulowania szkód reguluje ustawa. Od lat jest spór między 

rolnikami i kołami łowieckimi . Znam te problemy . Ni jest naszą winą , że dziki 

przychodzą i robią szkody . Ja to rozumiem . Zasady technicznego szacowania szkód 

są w tych dokumentach. Ja  przekażę te materiały Wójtowi  , a państwo będziecie 

mogli poprosić o kopie i sobie poczytać . Proszę o pytania , postaram się odpowiedzieć 

na nie . 

 

Przedstawiciel Koła Łowieckiego „ Zajęczy Trop „ – przy szkodach najważniejsze jest 
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, ażebyśmy wiedzieli  o nich . Proszę zadzwonić do mnie , to ja przyjadę i dzika 

zastrzelę. 

 

Pan Durski – główne szkody są  wyrządzane przez dziki i jelenie . Maciory mają do  

15 sierpnia okres ochronny . Nie dziwcie się , że my nie chcemy strzelać w nocy . Po 

prostu strzela się  do widocznego celu . 

 

Pan Tadeusz Bartołd – najlepszym sposobem załatwienia jest gdy rolnik i koło 

łowieckie nie jest zadowolone . Wtedy szkoda jest właściwie wyceniona . Jest rolnik 

,który ma bardzo duże szkody w uprawach. Proponuję , ażeby podwyższyć składki , 

ażeby rolnik miał wyższe odszkodowania . 

 

Pan Lewandowski Piotr – jakiś kompromis trzeba znaleźć . Procedura ustalania szkód 

jest określona . Proponuję , ażeby rolnicy włączali się do wykonywania zabezpieczeń. 

Myśmy do Wójta złożyli kto jest uprawniony do kierowania do niego szkód . Zawsze 

będą kontrowersje w sprawach szkód . Mieliśmy ostatnio , że rolnik  chciał w tych 

szkodach umieścić wypały i wymięknięcia . Jeżeli mielibyście jakieś kłopoty , to 

poprzez Wójta zgłaszajcie swoje bolączki . 

 

Pan Durski –mamy rozeznanie gdzie są sporne pola . Mamy zakupione pastuchy itp. 

Proponuję o skontaktowanie się z kołem , ażeby uzgodnić wcześniej zastosowanie 

zabezpieczeń na tym polu. Proszę rozmawiać z nami , szukajmy kompromisów . 

 

Pan Kazimierz Stryjewski – czy wy urodziliście się myśliwymi .Dlaczego my nie 

możemy należeć do koła . Podaję przykład , że myśliwy strzelał przy gospodarstwie do 

kaczki domowej . Wasza zwierzyna żywi się na naszych polach . 

 

Pan Durski – zwierzyna łowna jest własnością Skarbu Państwa . Każdy kto chciał być 

myśliwym składał podanie i był przyjęty jako myśliwy .W okręgu ostrołęckim było 100 

osób chętnych , zdało egzamin i zostało przyjętych. 

 

 

Wiceprzewodniczący odczytał pismo p. Jana Stryjewskiego odnośnie drogi przy jego 

posesji / drogi z jego gruntów / w Chrostowie . 

 

Pan Jan Stryjewski – proszę Wójta o ustosunkowanie się  w tej sprawie . 

 

Wójt – gmina przejęła tą drogę od Skarbu Państwa i jest teraz własnością gminy . 

Jeżeli  odszkodowanie to od Skarbu Państwa . Deklaruję , że jeżeli spotkamy się i 

wydyskutujemy , że jest zgoda na poszerzenie  to potwierdzam , że w perspektywie 

jesieni  umieścimy w budżecie I etap prac na tej drodze . Konieczne są rozmowy i 

uzgodnienia  w tej sprawie . 

 

Pan Paweł Szczepkowski – na Olszewcu  były osoby i mierzyli odnośnie wiatraków. 

Kto wyraził zgodę , ażeby  kabel puścili drogą , bo wówczas będą uszkodzone drogi. 

Przez Borkowo przez wieś będzie uszkodzenie tej  drogi i wydatki   na naprawę . Czy 

ta decyzja była przegłosowana na komisjach . Czy to jest ostateczna decyzja czy  może 

ta decyzja lokalna  będzie zmieniona .  

 

Wójt – wykonawcy chodzą i szukają możliwości puszczenia kabla , trochę mają 

problem . Z naszej strony nie ma zgody na takie prace – ze strony Gminy . Droga  jest  

publiczna i każdy może na niej się poruszać . 
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Pan Witold Nosarzewski – droga gminna i na tej drodze są pomiary . Słabe jest 

gospodarowanie . 

 

Pan Paweł Szczepkowski – z tego co wiem , że  na podstawie  map geodezyjnych   to 

robią i myślę , że nie  robią tego bez zgody władz gminy . Mieszkańcy Borkowa nie 

wyrazili zgody , a oni  robią , to o czym to świadczy . 

 

Wójt – powtarzam  że  ze  strony gminy nie ma  takiej zgody . 

 

Pani Kakowska Halina – jeżeli ktoś wchodzi bez zgody właściciela ,to jest  niezgodne z 

konstytucją . Tak jak nasz sołtys – jak było mówione o odśnieżaniu drogi , to sołtys  

jako gospodarz powinien  dbać o swój teren . Nie uzyskałam odpowiedzi  ,dlaczego nie 

otrzymaliśmy  budynku świetlicy  na zebranie wiejskie . Wnoszę o udzielenie 

udostępnienia świetlicy do zebrań wiejskich . Płacimy  podatki  i uważam  , że mamy 

prawo żądać tego . 

 

Wójt – nie jest złamaniem konstytucji poruszanie się po drogach publicznych . 

Wyjaśniam , że wszyscy mają prawo do korzystania ze świetlic . Zwołanie zebrania 

wiejskiego mieszkańców Dzielina w lokalu w Czernicach Borowych  , proszę zwrócić 

się o salę do kierownika i uzgodnić termin – nie będzie żadnego problemu . Pani 

zadzwoniła w tym samym  dniu  kiedy  było ustalone  spotkanie o zmianę  lokalu . 

 

Pan Kazimierz  Stryjewski – sołtys sołectwa Kosmowo – co z drogą Kosmowo – 

Kadzielnia . 

Wójt – podpisałem umowę , że będzie musiał dokonać w ramach serwisu oraz 

gwarancji poprawki i usterki . W czerwcu 2014 roku będzie robione . 

 

Pan Stryjewski Kazimierz – co będzie dalej ze stawem w Kosmowie , a ta Pani 

posadziła już drzewka . Ta ziemia nie jest jej i trzeba będzie jej zabrać . 

 

Wójt – w sierpień – wrzesień br. ten temat będzie załatwiony . 

 

Pan Kazimierz Stryjewski – zarosły krzakami rowy i pobocza na rozjeździe w 

Kosmowie . 

Wójt  w najbliższym czasie  krzaki będą wycięte . 

 

Pani Halina Kakowska – skąd ta przychylność Wójta  dla sołtysa Dzielin. Oświadczam  

, że Pan Wójt nie będziemy siedzieć na zebraniach wiejskich w Dzielinie , dopuki nie 

będzie spełniał warunków . 

 

Pan Tadeusz Bartołd – wnoszę o dokończenie inwestycji w Chrostowie , bo chyba nie 

jest rozliczona . Trzeba dokończyć remont drogi  , wykonać zjazdy do posesji przy 

drodze na Kuskowo . 

 

Wójt – jutro o godz. 8-ej jestem umówiony w tym temacie z p. Milewskim . 

 

Pan Jan Stryjewski – co dalej z planem inwestycyjnym w Chrostowie . Mieszkam 

niedaleko i mnie to razi . Dodatkowo świetlica  jest pod eternitem .  

 

Wójt – tam był mały grant i to co widzicie to zostało zrobione. Dalszego programu nie 

ma . W tej sprawie powinniśmy spotkać się zz mieszkańcami i uzgodnić co dalej robić . 
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Wiceprzewodniczący Tadeusz Bastkowski – pół roku temu złożyłem pismo w sprawie 

oznakowania nazw miejscowości Pawłowo i postawienie drogowskazów . Do tej pory 

nic się nie zmieniło i co dalej zrobić . 

 

Wójt – należy dojechać do Powiatowego Zarządu Dróg w Przasnyszu z monitem w tej 

sprawie. 

 

 

Ad. pkt. 21 

 

         Po wyczerpaniu porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Gminy zamknął  

XXXI sesję   Rady Gminy . 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

                          Na tym protokół zakończono  i podpisano. 

 

 

 

Protokółowała 

Bożena  Romanik 


